
  Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva č. 1 obce Kundratice    
konaného dne 30.1.2024 

 
Přítomni:  Pávek P., Šiborová M., Zahálka R., Kopáček J., Sysel D., Kudláč L.,  Šibor V. 
Omluveni:  
Hosté: manželé Poulíkovi 
 Zapisovatel: Šiborová M. 
 
 

Program:  
    1. Zahájení 
     2. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
     3. Schválení programu ZO 
     4. Seznámení s korespondencí 

 5. Žádosti 
     6. Diskuze 
                 7. Závěr 
 
 
 
Ad 1)   Starosta zahájil schůzi a přivítal přítomné. 
 
Ad 2)  Zastupitelé jednohlasně zvolili ověřovatele zápisu: p. Sysel David a p. Kudláč Luboš a 
zapisovatele Šiborová Marcela 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti 
 

Ad 3) Zastupitelé obce program ZO jednomyslně schválili 
           Hlasování :  7  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 4)   Technické služby svoz odpadů 19 334,- Kč,  TS svoz biokontejner 1 922,- Kč, TS svoz 
komunálního odpadu 18 866,-  

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 5) nejsou žádosti 

 
Ad 6) 
Paní Paulíková přišla s připomínkou, zvážit kácení 3 stromů uprostřed obce. Žádost od 
občanů byla stromy odstranit z důvodu obav o nemovitosti a o elektrické vedení.  Návrh 
zastupitelstva je stromy vykácet a vysadit zde nový porost i s tím, že to pro obec bude 
nákladnější. Jasan je již hodně proschlý, lípy již byly několikrát svazovány.   
Návrh zastupitelstva je stromy skácet. 

Hlasování: 4 hlasy pro, 0 hlasů proti 3 se zdrželi hlasování 
 

Akce Čistá Vysočina – je třeba nahlásit termín – sobota 20.4.2024 
 Zastupitelstvo vzalo na vědomí¨ 
 



Žádost o dotaci na výstavbu chodníku v obci z fondu SFDI nám nebyla přidělena, firma 
Dotace pro obce nám navrhla podat žádost o dotaci do Místní akční skupiny MOST Vysočiny 
o.p.s. Upravili by projekt a podali žádost na základě navržené smlouvy. 

Hlasování :  7  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
 
Zázemí na víceúčelovém hřišti – starosta předložil další nabídku kontejnerových buněk. 
Návrh zastupitelstva je nechat projekt aktualizovat na současné ceny, příště se rozhodneme 
který projekt vybereme. Ještě bude provedeno místní šetření. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
V sobotu proběhl průvod masek po vsi – Ostatky – kapelu a občerstvení zajistil Obecní úřad 
ve spolupráci s SDH. Příspěvek pro SDH bude částka zaplacená za kapelu. 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Projednání bodů z předchozího zasedání ZO – všechny body projednány – vše splněno. 

Hlasování:  7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

Ad 7) Závěr  
Zastupitelstvo projednalo a schválilo všechny body programu. Schválilo příspěvek pro SDH na 
Ostatky. Příští zastupitelstvo se bude konat dne 27.2.2024 

 
 
 

Zapsala:                                   Ověřovatelé zápisu:                                Schválil starosta:  
 
Marcela Šiborová            Kudláč Luboš                  Petr Pávek                                   
              Sysel David 


